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LISÄÄ VUOROVAIKUTUSTA AKATEMIAN KANSSA

Lämpimät kiitokset Pirjo Hiidenmaalle arvokkaasta informaatiosta. Yksi 
ongelma lienee se, että tieto ei kulje riittävän hyvin rivitutkijoiden ja Akatemian 
välillä. Tässä ehkä professorit voisivat ottaa aktiivisemman linjan, sillä oletan 
heidän tuntevan Akatemian toimintaa. He voisivat välittää tietoa tutkijoille jul-
kisilla foorumeilla, esimerkiksi sähköpostilistoilla.

Yhdestä asiasta olen Hiidenmaan kanssa eri mieltä. Mielestäni toimikuntien 
jäsenten ja etenkin puheenjohtajan toimikaudet ovat pisimmillään ”ikuisuuk-
sia”. Esimerkiksi tutkijatohtorin projektia voi hakea Akatemiasta väitöksen jäl-
keen vain neljän vuoden ajan. Tutkija voi siis jäädä ilman rahoitusta ja hänen 
uransa katketa siitä syystä, että toimikunnasta ei noina tärkeinä vuosina löydy 
ymmärrystä alaa kohtaan. Jos toimikunnan jäsenyys olisi vaikkapa kaksi vuotta, 
erilaisten tutkimusalueiden mahdollisuudet tulla kuulluksi paranisivat. Lyhy-
emmät kaudet toisivat pitkällä tähtäimellä myös enemmän asiantuntemusta 
Akatemiaan, tarjoaisivat asiantuntijapaikkoja suuremmalle määrälle tutkijoita 
ja lisäisivät näin Akatemian ja tutkijoiden välistä vuorovaikutusta.
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